
U z a s a d n i e n i e

do uchwały Nr XXXV/188/2010 Rady Gminy w Grzegorzewie 
z dnia 4 marca 2010 roku
w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na rok 
2011 środków stanowiących fundusz sołecki

Problematyka dotyczącą wyodrębnienia w budżecie gminy na 2011 rok 

środków finansowych na fundusz sołeckie została przez Radę Gminy Grzegorzew 

przedyskutowana i skonsultowana z  sołtysami z terenu gminy Grzegorzew.

Radni Rady Gminy zdecydowali, że w budżecie gminy roku 2011 środki stanowiące 

fundusz sołecki nie będą wyodrębniane.

Po szczegółowym przeanalizowaniu :

- stanu budżetu gminy,

- przyjętych zobowiązań oraz planów inwestycyjnych na bieżący rok i lata następne, 

- stanowiska zajętego w zakresie  wyodrębnienia środków na  fundusz sołecki przez 

Sołtysów z terenu Gminy

Radni Rady Gminy uznali, iż na planowanych, poważnych inwestycjach gminnych, 

środki budżetowe powinny zostać skoncentrowane.

Poważne i priorytetowe przedsięwzięcia inwestycyjne Gminy Grzegorzew to m.in.  :

- inwestycji drogowe – ulica Polna w Grzegorzewie, przebudowa droga gminnej 

w  Bylicach, realizacja w partnerstwie z Powiatem Kolskim inwestycji drogowej na 

drodze  powiatowej  –  ulica  Toruńska  i  Kolejowa  w  Grzegorzewie  w  ramach 

Narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych

- inwestycja, która realizowana będzie w ramach programu Odnowa wsi związana 

 z budową placu rekreacyjnego  w miejscowości Barłogi,

- modernizacja świetlicy wiejskiej w Grzegorzewie w ramach programu LEADER

-  planowana przebudowa stacji  uzdatniania  wody w Bylicach  oraz  budowa sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej w Grzegorzewie.

Wymienione  zadania  to  bardzo  konkretne  i  poważne  finansowo  inwestycje 

obejmujące  swoim  zasięgiem  teren  całej  gminy,  a  co  najważniejsze,  zadania 

oczekiwane do wykonania przez mieszkańców gminy. 

Inwestycje te wprawdzie przewidziane są  do zrealizowania przy znacznym udziale 

środków  unijnych,  jednakże  muszą  na  ich  wykonanie  zostać  zabezpieczone 

odpowiednie własne środki budżetowe. 
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Na wykonanie  inwestycji  tych,  z  uwagi  na bardzo  niskie  dochody własne naszej 

gminy,  muszą  zostać  zaciągnięte  zobowiązania  kredytowe,  które  obciążały  będą 

budżet na najbliższe lata.

Biorąc pod uwagę wyżej  wymienione  argumenty Radni  Rady Gminy Grzegorzew 

zdecydowali o niewyodrębnianiu środków na fundusz sołecki w budżecie roku 2011.


